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Campus: Hva skal KAMD bli?

Fakultet for arkitektur og design 14.02.2020 Av Andrea Hegdahl Tiltnes

- Jeg er veldig begeistret for
ideen om KAMD og det har
blitt styrket i dag. Det ligger
enorme muligheter i KAMD,
sa instituttleder ved Institutt
for kunst og medievitenskap,
Jon Raundalen før han
presenterte resultatene fra
sitt bord etter over to timer
med gruppediskusjoner.

Fredag 31. januar møttes
over 50 ansatte og studenter
fra HF og AD som planlegges
inn i KAMD-senteret i nye
campus til en felles
workshop. Alle ansatte og
alle studenttillitsvalgte ble
invitert til å melde seg på workshopen. Dagen ble brukt til å diskutere hva ansatte ønsker at
KAMD skal bli, og hvordan vi kan realisere nettopp det.

En dag for å lytte

- Nå er ikke spørsmålet lenger om det blir campussamling og KAMD, det er avgjort, men hva skal
det bli? sa dekan ved Det humanistiske fakultet Anne Kristine Børresen da hun åpnet
workshopen sammen med dekan for Fakultet for arkitektur og design, Fredrik Shetelig.

- I dag skal vi lytte til hverandre og jobbe sammen for få gjennomslag for et best mulig KAMD når
Statsbygg starter prosessene til høsten, sa Shetelig.

Dekanene mener at det viktigste med workshopen var å få samlet folk fra alle de seks
instituttene for at de skal begynne å møtes på tvers, og å få deres faglige innspill. Ideen om
KAMD langt fra ny, og mye av det underlagsmaterialet som �nnes er mange år gammelt.

- Vi må sørge for at ideene våre for KAMD bringer oss faglig[CFLS3] fremover, sier Shetelig.

Innspill skal med i rapport

Høsten 2019 har det blitt gjennomført en intervjuundersøkelse med gruppeintervjuer av ansatte.
Dette dannet grunnlaget for workshopen og problemstillingene som ble tatt opp. Deltakerne
jobbet i tverrfaglige grupper med World Cafe-metode og diskuterte følgende tema:

https://innsida.ntnu.no/person/andreht
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1. Hva er meningen med KAMD?
2. Hvordan utvikler vi KAMD?
3. Faglig identitet og utbytte av KAMD
4. KAMD som knutepunkt i NTNU
5. KAMD som vindu mot byen og samfunnet
6. Kulturbygging og faglig samarbeid på tvers i KAMD

En referent på hvert bord hadde ansvar for
å få ned innspillene fra hver gruppe.
Sammen med intervjuundersøkelsen vil det
som kom opp under workshopen danne
grunnlaget for en rapport og et
måldokument. Gjennom våren skal dette
interne utviklingsarbeidet fortsette.

Statsbygg er byggherre for Campus-
prosjektet og fra høsten 2020 starter de
opp plan- og programmering for hele
campus. Målet med det interne
utviklingsarbeidet som gjøres nå, er at
fagmiljøene som skal inn i KAMD og
campusprosjektet er godt forberedt til
involveringsprosessene som kommer fra
høsten av i regi av Statsbygg.

Både sambruk og identitet

Gjennom den over to timer lange
workshopen gikk praten intenst på alle

bordene og under oppsummeringen ble det presentert mange tanker og ideer som skal være
med videre. Noen av tingene som ble sagt under oppsummeringen:

«Når ansatte og studenter møtes på tvers oppstår det synergier. Folk har lyst til å tre�e
hverandre, men er samtidig opptatt av å beholde sin faglige identitet. Arkitekturen i bygget må
legge til rette for både sambruk og faglig identitet.»

«Kulturen i KAMD blir til av det som skjer der. Vi må ha åpne verksteder og tenke døgnåpent. Vi
må få til internasjonale forelesningsprogram som tiltrekker toppfolk og er så bra at arkitekter vil
høre på en musikkforelesning.»

«KAMD får en unik beliggenhet. Alle som skal på Gløshaugen må gå forbi oss. Det gir noen
muligheter og forplikter nesten. Det må bli et synlig bygg med en transparent førsteetasje som er
inviterende. Folk må få lyst til å gå inn og det kan bli et formidlingssted for fagmiljøer utenfor
KAMD også.»

 «Å kalle KAMD et vindu mot byen mener vi er for passivt. Universitetet skapes av det urbane og
er et o�entlig rom som er åpent for alle. KAMD må ha en arkitektur, en atmosfære og en
beliggenhet som inviterer inn. Dette skal være en fortsettelse av byens o�entlighet»

 «Vi må heve forskning, utdanning og innovasjon gjennom samarbeid. Vi må være relevante og
viktige. Innovasjon kan ikke bare reduseres til teknologi.»
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«Vi må slutte å lage lange dokumenter, men gjøre ting visuelt, tydelig og konkret for folk. Kanskje
kan vi lage en virtuell KAMD-modell. Et Show-rom for prosjektet KAMD?»

Ta med engasjementet

- Det har skjedd noe i dag. Vi har utviklet noe som vi ikke hadde i går. Dette er et godt underlag
for det vi skal skape sammen i fremtiden, sa Shetelig da alle gruppene hadde oppsummert.

- Erfaringen fra Bergen er, ikke vent med å møtes til bygget er klart. Det er derfor vi har denne
samlinga. Vi skal invitere til �ere samlinger, men ikke vent på dekanene. Ta med engasjementet
fra i dag. Inviter til samarbeid med de dere har blitt nysgjerrige på i dag. Lag minisamlinger. Vi
kan allerede nå begynne å bygge delkultur. Det kan spre noen gode ringer i vannet som kan
skape begeistring og engasjement, avsluttet Børresen.

Noen bilder fra dagen:
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Oppdatert: 11.15 14.02.2020 Åpne saken i et nytt vindu 

https://innsida.ntnu.no/start/#feed//595f2e27-b60f-3ef8-b9b6-20b3fb882617
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